
PROTOKOt Nr XXIII/2016 


Obrad XXIII Sesji Rady Gminy Kotun 


odbytej w dniu 27 czerwca 2016r 


Sesja odbyla siE; w sali konferencyjnej UrzE;du Gminy w Kotuniu. 

Obrady rozpOCZE;ly si E; 0 godz. 14°°, a zakorlczyly siE; 0 godz. 1510 

Ustaw owa liczba radnych - 15 

W sesji uczestniczylo - 14 radnych tj. 93% ustawowego skladu rady /Iista obecnosci 

w za lCjczeniu do protokolu/ . 

Porzqdek obrad : 

1. 	 Otwarcie Obrad XXIII Sesji Rady Gminy. 

2. 	 Wnioski do porzCjdku obrad. 

3. 	 Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci miE;dzy sesjami. 

4. 	 PodjE;cie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 

rok Gminnej Biblioteki Publicznej w Kotuniu. 

5. 	 PodjE;cie uchwaly w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Gminy Koturl wraz ze sprawozdaniem z wykonania budietu za 2015 rok . 

6. 	 PodjE;cie uchwaly w sprawie udzielenia W6jtowi Gminy absolutorium z tytulu 

wykonania budietu za 2015 rok. 

7. 	 PodjE;cie uchwaly w sprawie zmian w budiecie gminy na 2016 rok. 

8. 	 PodjE;cie uchwaly w sprawie odwolania Skarbnika Gminy. 

9. 	 PodjE;cie uchwaly w sprawie powolania Skarbnika Gminy. 

10. PodjE;cie 	uchwaly zmieniajCjcej uchwalE; w sprawie przyjE;cia programu wsp61

pracy Gminy Koturl 

w 2016 roku z organizacjami pozarzCjdowymi i podmiotami, 0 kt6rych mowa w 

art . 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003r. 0 dzialalnosci poiytku publicznego i 0 wolontariacie. 

11. PodjE;cie uchwaly w sprawie przyjE;cia do realizacji zadania powiatu z zakresu let

niego utrzymania dr6g powiatowych na terenie Gminy Koturl. 


12.lnformacja PrzewodniczCjcego Rady. 


13. Dysku sja i wolne wnioski. 

14. PrzyjE;cie protokolu z poprzedniej sesji. 

15. ZamkniE;cie Obrad XXIII Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt. 1 

Przewodni czCjca Rady Teresa Brusniak otworzyla obrady XX III zwyczajnej Sesj i Rady 

Gminy Koturl. Stwierdzila quorum. NastE;pnie przywitala obecnych na sesji : radnego 

Rady Powiatu Si edleck iego Jana Kucia, bylego W6jta Slawomira Adamiaka, W6jta 

Grzegorza G6rala , Skarbnika Gminy BarbarE; JOrlskCj Sekretarza Gminy JoannE: 

JE:drzejewskCj, ZastE;pcE; Skarbnika Gminy AgnieszkE; ChodowskCj, Kierownika Zakladu 



Gospodarki Komunalnej w Kotuniu Bogdana Kucia, radnych, soltys ow oraz inne osoby 

przybyle na dzisieJszij sesjE;. 

Ad 	pkt 2 
Uwag do porzqdku obrad nie zgtoszono. 


Ad pkt. 3 

Wojt Grzegorz Goral poinformowat, ze w okresie miE;dzy sesjami wydat 70 decyzji 


administracyjnych, 8 postanowien i 16 zarzqdzen. 


W zakresie prac inwestycyjnyc.h: 


1. 	 Konczone sOl prace przebudowy drag gminnych w miejscowosciach: Cisie

Zagrudzie, Pierog, Zeliszew Duzy, GrE;zow Wykonywane jest w chwili obecnej 

utwardzenie poboczy. W przysztym tygodniu prace powinny bye jut zakonczone. 

2. 	 Odbyto siE; spotkanie z Marszalkiem Wojewodztwa Mazow;eckiego na temat 

programu e-ustugi. Weryfikowalismy nasz wniosek w tej sprawie z wnioskiem, 

ktory realizuje Marszalek. 

3. 	 Ukazata siE; lista rankingowa ztozonych wnioskow na modernizacjE; drog. Nasze 

wnioski znajdujq siE; na bardzo odleglych mieJseaeh Nie wiadomo jeszeze, czy 

zostanq zaakceptowane. Mamy informacje, ze z innych dziatow bE;d q 
przenoszone srodki finansowe, tak aby zrealizowac wszystkie ztolone wnioski. 

4. 	 Podpisalismy umowy na dofinansowan:e modernizacji drogi w m. Zdzar na 

kwotE; 60.000 zt oraz na zakupy dla OSP. 

5. 	 Ztozylismy wniosek 0 dofinansowanie innych zakupow dla OSP. 

6. 	 Za chwilE; rozpocznie siE; przebudowa mostu na rzece Swidnica w m. Koszewniea. 

Na odcinku od rzeki w stronE; drogi krajowej bE;dzie zamkniE;ty ruch drogowy na 

cale wa kacje. 

l. 	 Niedtugo rozpocznie siE; remont parkingu przy KOSciele parafialnym w m. 


Oleksin. 


8. 	 W dniu 31 maJa br. w Pataeu Prezydenckim odbyto siE; spotkanie 


samorzqdowc.ow z Prezydentem RP, Wojt uczestniczyt w tym spotkaniu. 


9. 	 Wojt uczestniczy! w ogolnopolskiej debacie oswiatowej, ktora informowa!a 0 

przygotowanych przez rZijd zmianach w ustawie 0 systemie oswiaty. Wynika z 

nich, ze Kuratoria otrzymajij CZE;SC kompetencji, ktore dotychczas mia!y gminy. 

Srodowiska samorzqdowe wystiJpi!y z apelem do strony rzqdowej proponujijc 

dalej idijce zmiany: jesli kompetencje gmin zostajij przekazywane Kuratoriom 

Oswiaty, to dziatalnosc i utrzymanie szkot powinna tabe przejqc administraCja 

panstwowa. 

10. Uczestniezyt w uroezystosciach: MajowkE; w Chlewiskach, Dzien Strazaka w 

Kotuniu. 

11. Zespot sportowy )skra" Kotun zdobyt I miejsce w ogolnopolskim turnieju 


p:tkarskim, rozgrywanym na stadionie narodowym w Warszawie. 


12. Zaprasi! 9 lipca 	br. na Gminne Zawody Sportowo-Pozarnicze oraz 10 lipca br. na 

gminny festyn rodzinny. 

http:samorzqdowc.ow


Wi~cej uwag ani pytan nie zgloszono 

Ad pkt ~ 

Przewodniczqca Rady stwierdzita, ze radni juz na poprzedniej sesji otrzymali lqczne 

sprawozdanie finansowe gminy, w tym takze sprawozdanie finansowe za 2015r 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Kotuniu. Zapytaia radnych, ezy majij uwagi lub tez 

pytania do przedstawionych im material6w w tej sprawie. 

Uwag ani pytall nie zgloszono. 

Wobec powyzszego Przewodniczqca Rady pod data pod glosowanie projekt Uchwaly 


Nr XXlli.163.2016 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok 


Gminnej Biblioteki Publicznej w Kotuniu. 


Uchwala zostala podj~ta jednogtosnie /za-14/ w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 5 


W6jt Grzegorz G6ral przypomniat, ze projekt budzetu na 2015 rok zostat przygotowany 


przez obeenych na dzisiejszej sesji poprzedniego W6jta Slawomira Adamiaka oraz Paniq 

Skarbnik Barbar~ Jonskq. Obecna rada przyj~ta go bez poprawek. Jednak nie unikn~lo 


si~ wprowadzenia zmian i tak chyba na kazdej sesji Rady byly przedstawiane projekty 


uchwat 


w sprawie zmian w budzecie gminy. Tycn uchwat by to chyba 13, nie wspominajqc juz 


o zmianach wprowadzonych zarzqdzeniami W6jta. Sprawozdanie z wykonania budzetu 

gminy za 2015 rok jak r6wniez roczne sprawozdanie finansowe za 2015r Panstwo radni 

otrzymali na poprzedniej sesji. Poprosii 0 pytania lub uwagi do przedstawionego 

materiaiu. 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod glosowanie projekt Uchwaly 


Nr XXIII.164.2016 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy 


Koturl wraz ze sprawozdaniem z wykonania budzetu za 2015 rok. 


Uehwata zostaia podj~ta jednoglosnie /za-14/ w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt 6 


Przewodniczqca Rady przekazala glos Przewodniczqcemu Komisji Rewizyjnej Rady 


Gminy. 


.. Przewodniczijcy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Michal Adamczyk poinformowal 


radnych 0 tym, ze Komisja Rewizyjna na swoim posiedzeniu w dniu 12 maja 2016 roku 


rozpatrzyta sprawozdanie z wykonania budzetu gminy za 2015r, sprawozdanie 


finansowe oraz zapoznala si~ Z opiniq Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 


wyrazonq w Uchwale Nr Si.159.2016 z dnia 20 kwietnia 2016r. 




NastE;pnie sporzqdzita ,<miosek w sprawie udzielenia absolutorium Wojtowi Gminy 


z tytulu wykonania budzetu za mk 2015. Wniosek ten zostal zatwierdzony jednogtosnie 


w glosowaniu jawnym. Wniosek pr·zekazano Przewodniczqcej Rady Gminy Kotun oraz 


Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Warszawie Zespol w Siedlcach. 


Uchwalij Nr Si.204.2016 Skladu Orzekajqcego Regionalnej Izby Obrachunkowej 


w Warszawie z dnia 19 maJa 2016r wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Koturl 


w sprawie udzielenia absolutorium Wojtowi Gminy za rok 2015 z wykonania budzetu 


dostat opiniE; pozytywnq. NastE;pnie poprosil 0 przyjE;cie przedstawionego projektu 


uchwaly. 


Uwag ani pytar'! nie zgloszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty I\lr XXIII.165.2016 w 


sprawie udzielenia Wojtowi Gminy absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 2015 


rok. 


Uchwata zostafa podjE;ta jednogtosnie /za-14/ w glosowaniu jawnym. 


Wojt Gminy Grzegorz Goral podziE;kowal za jednoglosnie udzielone absolutorium. 


To absolutorium jest zaslugij nas wszystkich nie tylko Wojta. Jak JUz wczesnieJ 


wspominat, nad budzetem pochylalismy siE; wspolnie wielokrotnie nawet poza 


wyznaczonymi terminami sesji. PodziE;kowal takze sottysom, bo to oni sij najblizej 


mieszkancow i to wtasnie sottysi na biezqco przekazywali w Jakim kierunku powinnismy 


isc w realizacji zadan. 


Ad pkt 7 

Wojt Grzegorz Goral poprosit 0 wprowadzenie do przedstawionego pmjektu uchwaly 


autopoprawek, ktore zostaty przekazane radnym przed rozpoczE;ciem teJ sesji. Wyjasnil, 


ze prawie do kOrlca ZastE;pca Skarbnika nanosila zmiany w budzecie, nastE;pna sesja 


zaplanowana Jest dopiero na wrzesnia. Jesli Sq pytania, to oboje z Paniq Agnieszkq 


Chodowskq postarajq siE; na nie odpowiedziec 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczijca Rady Teresa Brusniak poddala pod gtosowanie projekt Uchwaly 


Nr XXII1.1662016 w sprawie zmian w budzecie gminy na 2016 rok. 


Uchwala zostala podjE;ta jednoglosnie /za-14/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 8 


Wajt wyjasnit, ze obecna na sesji Pani Skarbnik Barbara Jonska poprosita go 0 


odwolanie jej z funkCJi Skarbnika Gminy, Ostatnio dlugo cnorowala i nie czuje sis: na 


silach, aby dalej sprawowac tq funkcjE;. Wspomnial tabe, ze to wtasnie ona uczyta go 


finansaw publicznych. PodziE;kowal za jej pracs: na rzecz spolecznosci gminy. 


- Skarbnik Gminy przypomniata, ze w UrzE;dzie Gminy pracuje od 1971r. 




- Byly Wajt Jan Kuc takZe podzi<:;kowal Pani Barbarze Jonskiej za 20 lat wspalnej pracy w 


samorzqdzie. 


- Byly Wajt Slawomir Adamiak dzi<:;kujqc Skarbnikowi Gminy za wspalprac<:; stwierdzil, 


ze to wlasnie Pani Basia nauczyla go, ze budzet gminy jest najwazniejszym 


dokumentem w gminie. Nic nie zrobimy jesli nie b<:;dzie w nim odpowiednich zapisaw. 


- Przewodniczqca Rady takZe w imieniu radnych obecnej i bylych kadencji podzi<:;kowala 


Skarbnikowi Gminy za jej cierpliwosc' i otwartosc' w stosunku do radnych. 


- Radna Barbara Plichta przypomniala, ze pracowala z obecnq Pani q Skarbnik niespelna 


20 lat. W tym czasie przyszlo im pokonywac' bardzo duze problemy, nawet te osobiste. 


Jednak przez caly czas Pani Skarbnik byla osobq zyczliwq i gotOWq do pomocy. 


Wi<:;cej uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodniczqca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly Nr XXIII.167.2016 


w sprawie odwolania Skarbnika Gminy. 


Uchwala zostala podj<:;ta jednoglosnie /za-14/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 9 


Wajt stwierdzil, ze zycie nie lubi prazni i na miejsce bylego Skarbnika Gminy proponuje 


powolac' nie mniej fachowq osob<:;, jakq jest Pani Agnieszka Chodowska. Od momentu, 


gdy Pani Skarbnik rozpocz<:;la zwolnienie lekarskie w ramach przeniesienia sluzbowego 


na stanowisko Zast<:;pcy Skarbnika zostala zatrudniona Pani Agnieszka Chodowska. Jest 


ona bardzo dobrq ksi<:;gowq. Wiemy 0 tym, bo najpierw pracowala na stanowisku 


Glawnej Ksi<:;gowej w Gminnym Osrodku Pomocy Spolecznej w Kotuniu a p6Zniej na 


takim samym stanowisku w Zakladzie Gospodarki Komunalnej w Kotuniu. Posiada wi<:;c 


bardzo dobrq wiedz<:; na temat dzialania budzetu gminy. Poprosil 0 podj<:;cie uchwaly i 


powolanie Pani Agnieszki Chodowskiej na stanowisko Skarbnika Gminy. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodniczqca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly 


Nr XXIII.168.2016 w sprawie powolania Skarbnika Gminy. 


Uchwala zostala podj<:;ta jednoglosnie /za-14/ w glosowaniu jawnym. 


Pani Agnieszka Chodowska podzi<:;kowala wszystkim za udzielone jej zaufanie. 


Stwierdzila, ze swojq praCq postara si<:;, aby go nie stracic'. 


Ad pkt 10 


Wajt przedstawil sytuacj<:; zespolaw sportowych, ktare dzialajq w naszej gminie. 


Powstajq wci'lz nowe zespoly, kluby, ktare tworZq coraz nowsze sekcje sportowe. Jak 


kiedys sport opieral si<:; tylko i wyl'lcznie na pike noznej, tak teraz jest znacznie wi<:;ksze 


zainteresowanie innymi dyscyplinami sportowymi. Niektare druzyny zglosily nam, ze 


zlozyly akces do ligi okr<:;gowej. Tam niestety Sq juz wydatki finansowej innego rz<:;du i 


aby nie wyhamowywac tego sportowego impetu i zaangazowania naszych sportowcaw 




chcemy dopracowac nasz program wsp6tpracy z tym srodowiskiem. Wszystkie inne 


informacje znajduJ'j siEi juz w projekcie uchwaty. 


WiEicej uwag ani pytan nie ZgtosZOClO. 


Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty 


Nr XXIII.169.2016 zmieniajqceJ uchwatEi w sprawie przyjEicia programu wsp61pracy 


Gminy Koturl w 2016 roku z organizacjami pozarzqdowymi i podmiotami, 0 kt6rych 


mowa wart. 3 us\. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r 0 dziatainosci pozytku 


publicznego i 0 wolontariacie. 


Uchwata zostata podJEita jednogtosnie /za-14/ w gtosowaniu jawnym. 


Ad pk!. 11 


W6jt wYJasnit, ze od ki1ku lat gminy starajq siE; 0 mozliwosc wykonywania letniego 


utrzymania dr6g powiatowych za odpowiedniq odplatnosci q. Do tej pory nie bylo takiej 


chEici przekazania im kompetencji przez Starostwo. Teraz Starosta zgodzil siEi na 


powierzenie Gminie Koturl zadania polegajqcego na dwukrotnym koszeniu poboczy 


dr6g powiatowych w calym sezonie letnim. 


- Radna Barbara Plichta zapytata, ezy to dlatego do dnia dzisiejszego starostwo nie 


kosito poboczy swoich drag na terenie naszej gminy. 


- Wajt wyjasnil, ze nie zlecal koszenia poboczy dr6g powiatowych do momentu az nie 


bEidzie podpisane stosowne porozumienie. JUZ od zeszlego roku w ramach aktywizacji 


zawodowej bezrobotni naszej gminy porzqdkujq poboeza dr6g. Zbierajq odpady i 


usuwajq zakrzaczenia. Jednak wszystkiego nie da siEi robie za kogos. Podpiszemy 


porozumienie i dopiero wtedy zleci wykaszanie poboczy dr6g powiatowych. 


WiE;cej uwag ani pytan nie zgloszono 


Przewodniezqca Rady poddata pod glosowanie projekt Uchwaty 


Nr XXIII.170.2016 w sprawie przyjEicia do realizacji zadania powiatu z zakresu letniego 


utrzymania dr6g powiatowych na terenie Gminy Koturl. 


Uehwala zostala podjE;ta jednoglosnie /za-14/ w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 12 


Przewodniczqca Rady poinformowala: 


1. 	 W dniu 18 czerwca, w sobotE; odbyla siEi uroczystosc wrEiczenia sztandaru 

druzynie ZHP dzialaj'lcej przy Publicznym Gimnazjum w Kotuniu. Byla to bal-dzo 

piEikna i wzruszajqca uroczystosc. Na uroczystosci tej zostaia wrE;czona Panu 

Janowi Danielakowi uchwata Rady Gminy i statuetka "Zastulonego dla Gminy 

Kotun". 

2. 	 Zaprosila wszystkich na festyn rodzinny do Kotunia, kt6ry odbE;dzie siE; w dniu 10 

lipca. 

3. 	 Podzi~kowala d:uhom z asp Zeliszew Duzy za zorganizowanie Dnia Dziecka w 

Zespole Szk6t w Zeliszewie Podkoscielnym. 



4. NastE;pna sesja zaplanowana jest na miesiqc wrzesieri. 

Ad pkt. 13 


Wojt poprosil sottysow, aby w swoich miejscowosciach rozpropagowali informacjE; 0 


turnieju wsi. Gminny Klub Sportowy po raz pierwszy organizuje tq wspolnq zabawE; 


mieszkaricow naszej gminy. W kopertach Paristwo sottysi otrzymali niezbE;dne 


informacje dotyczqCq tego konkursu. Z ramienia Klubu za organizacjE; odpowiedzialny 


jest Pan Jacek Wozny, obecny tu radny. Wszystkie pytania prosimy kierowac do niego, 


jak rowniei. zgtoszenia miejscowosci do konkursu. Przypomniat tylko, i.e miejscowosc 


ktora wygra konkurs otrzyma w nagrodE; zewnE;trznq silowniE;. Jest wiE;C 0 co walczyc. 


- Radny Jacek Wozny przypomniat, i.e do 17 lipca trwajq tylko zgtoszenia do konkursu, 


bo imprezE; tei. trzeba jakos zaplanowac na wszystkich uczestnikow, a w chwili obecnej 


do korica nie jest wiadomo ilu ich bE;dzie. 


- Radny powiatowy Jan Kuc poprosit Wojta, aby po zawodach sportowych wskazat mu 


drui.ynE;, ktora zajmie ostatnie miejsce. Na zachE;tE; dalszej pracy chce ufundowac im 


nagrodE; . 


- Sottys wsi KE;pa Jacek Ptochocki poprosit 0 wykoszenie poboczy w jego miejscowosci. 


WiE;cej gtosow w dyskusji nie by to. Wolnych wnioskow nie zgtoszono. 

Ad pkt. 14 


- Radna Barbara Plichta poprosita 0 sprostowanie jej wypowiedzi w punkcie 6 


protokotu. NastE;pnie odczytata swojq wypowiedz w tym punkcie porzqdku obrad. 


Radni nie zgtosili zastrzei.eri do autopoprawki wprowadzonej przez Radnq BarbarE; 


PlichtE;. 


Protokot w poprzedniej sesji zostal przyjE;ty wiE;kszosciq gtosow /za-lS/ w glosowaniu 


jawnym. 


Ad pkt. IS 


Wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak 


podziE;kowata wszystkim za przybycie i udzial w sesji rady. 


NastE;pnie zamknE;ta Obrady XXIII Sesji Rady Gminy Koturl. 
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